512

供应商银行信息确认函版本V1.7

Commination Letter with 5	Supplier Bank InformationVersion V1.7
Supplier Basic information(Mandatory)	
*Supplier Name (供应商名称): Supplier name should	
be the same with Business license, for Individual Supplier,	安徽省众望科希盟科技有限公司
the supplier name should be the same with ID card. May not	
use the abbreviation name	
*Supplier Finance Contact Name(供应商财务联系	马晓丽
<u>人):</u> *Supplier Finance Contact Email(供应商财务联系人邮	
箱): It should be supplier's email and it's used to receive	
Huawei's information related to payment	maxiaoli@zwcocim.com.cn
*Supplier Telephone(供应商联系电话):	0550-3923005
Supplier Bank Account Information(Mandatory)	
*Bank Country/Region:(收款国家/地区)	China
Swift Code(BIC):(8 or 11 digits)	
*Bank Name:(开户银行)	中国建设银行股份有限公司
*Branch Number:(联行号12 digits,中国境内付款必须提	2
供联行号\The correspondent code for China	105275000006
(CNAPS), China's domestic payment must provide the	105375090006
correspondent code.)	
Branch Name:(支行分理处)	滁州南谯政务新区支行
*Account Number:(银行账号)	34050173900800000011
*Account Name:(账户名称)	
	安徽省众望科希盟科技有限公司
*Currency:(3位币种,如:CNY、USD)	CNY
Province:(银行所在省份,当币种为CNY时,省份必填)	安徽省
City:(银行所在城市,当币种为CNY时,城市必填)	滁州市
Intermediary Bank information (maybe exist while cross bo	
Intermediate Bank Name:(中转银行名称)	
Intermediate Bank Swift Code:(中转银行swift code,8 or	
11 digits)	
Intermediate Bank Account Number: (中转银行账号)	
 Supplier name and beneficiary name must be consistent with relevant business licenses or other equivalent documents.供应商名称和收款人名称必须与营业执照或其他相关支撑文档一致。 All payments will be made according to the bank information collected on this form, not according to contract or invoices. Please fill it accurately and completely, if bank information provided wrong, supplier should take responsibility of any payment risk or loss.所有的付款信息都是基于供应商银行信息确认函维护的,而不参考合同或者发票。请准确完整的填写供应商银行信息确认函。华为依据供应商银行信息确认函中提供的银行账户付款即完成付款义务。若因供应商银行信息确认函提供的银行信息错误给华为造成的损失,供应商应负责赔偿并使华为免受损失。 The supplier should immediately notify Huawei of any changes to their banking information. Without timely or accurate notification, the supplier risks delay of their payment.如果银行信息有变更,请及时通知华为。如果因供应商未及时通知华为所带来的付款延迟、付款错误的风险,由供应商承担。 The Supplier's financial contact email should be the supplier's email address, which Huawei will use to inform supplier of their payment status.请在供应商联系人邮箱处填写供应商的邮箱。其用途是接收与华为付款有关的信息。 If any doubt of the bank account information, supplier should contact his own bank account manager to get the information.如果对银行信息有任何疑问,供应商应该联系自己的开户银行经理获取信息。 If there factoring business with suppliers Huawei is also required on request "factoring supplier bank account change request letter."如果供应商与华	
企业供应商签章(开户银行在中国的供应商盖章必须是2	第1 财务专用章或者合同专用章);个人供应商签章(必须盖章或者签
字); Supplier Seal or signature	1/2 there are
and the second se	
	Ş27
17	
<u> </u>	
····请在考试了重要签名	
Please industry gnature this place.	

《供应商银行信息确认函》的隐私声明

作为供应商付款的必要信息。华为要求供应商反馈《供应商银行信息确认函》,其《供应商银行信息确认函》模板由华为技术有限公司开发。本隐私声明("本声明")与华为隐私政策共同适用于本应用(下文简称"供应商银行信息确认函"或"我们")收集和使用的所有信息。在您反馈《供应商银行信息确认函》之前,请仔细阅读本隐私声明和华为隐私政策。 一、我们如何收集您的信息 一、我们如何收集您的信息 我们将收集您直接向我们提供的属于您所在公司财务联系人的个人信息,包括: 姓名、联系电话、电子邮箱。 请注查,您需保证在向我们提供以上信息首已经获得相关员工的同意。 二、我们如何使用您的信息,我们将出于如下目的使用您的信息。 我们称出于如下目的使用您的信息。

 向供应商发送完成付款通知,供应商可及时款取信息和对账;
 涉及票据付款的供应商,我们完成票据准备后,及时通知供应商到什么地方每取票据;
 涉及票据付款的供应商,我们完成票据准备后,及时通知供应商到什么地方每取票据;
 进立商对账,我们向供应商地超发送对账请求,完成对账,以提高我司和供应商的交易透明度及合作关系;
 这些信息将由与您所在公司成立合同关系的华为关联公司访问和使用。
 、我们如何留存您的信息
 《保应商银行信息确认函》收集的个人数据将在您所属公司所在这场发示和风公司或其关联公司、子公司或服务提供商设有机构的任何其他国家/她区进行存储和处理。我们在类国、俄罗斯、中国均设有数据
 小应。您的数据将根据就近定储原则,存储在拒阗都会司所在区域最近的服务器上。
 与您所在公司成立合同关系并处理以上个人信息的华为关联公司是通过本声明收集个人数据的数据控制方。如果您希望进一步了解我们如何保护您的个人数据,或希望联系我们,可进一步阅读华为《隐私政策》 https://www.huawei.com/cn/privacy-policy 本声明更新时间: 2018-5-19 本声明生效时间: 2018-5-19

Privacy Statement of Confirmation Letter with Supplier Bank Information

HUAWEI requires suppliers to provide Confirmation Letter with Supplier Bank Information which contains necessary information for supplier payments, and the Confirmation Letter with Supplier Bank Information template is set by HUAWEI TECHNOLOGIES CO., LTD. This privacy statement (this statement), together with HUAWEI privacy policy, apply to the information collected and used by this application (hereinafter referred to as Confirmation Letter with Supplier Bank Information or "We"). Before you provide the Confirmation Letter with Supplier Bank Information, please carefully read this privacy statement and HUAWEI privacy policy.

. How do we collect your information:

We will collect the personal information of the correspondent person at your company that you have directly provided to us, including his/her name, correspondence phone number and email address. Note: please ensure and promise that you have obtained the relevant employee's consent before providing the above information to us. If the correspondent person at your company has changed, please timely inform HUAWEI to change correspondent person information.

II. How do we use your information: We will use your information for the following purposes:

To send payment notice to suppliers so that suppliers can timely obtain information and practice account reconciliation;
 Regarding suppliers with notes payment, after our company completes the preparation of payment notes, we will timely inform suppliers about the venue for notes pick-up;

3. Supplier Account Reconciliation: our company will send account reconciliation request to suppliers email to complete account reconciliation/account check, so as to improve the business transparency and the cooperation relationship between suppliers and our company.

These information will be accessed and used by HUAWEI affiliated companies that have contract relationship with your company

III. How do we keep your information:

The personal information collected in Confirmation Letter with Supplier Bank Information will be kept and processed in the region of your company, and in other countries/regions of HUAWEI TECHNOLOGIES CO., LTD., HUAWEI's affiliated companies, subsidiary companies or other service provider organizations. We have set up data center in the United Kingdom, Russia and China. Your data will be kept in the server that is the closest to your region.

HUAWEI affiliated company, which has contract relationship with your company and processes the collected information, will be the data controller of the personal information collected through this statement.

If you would like to know more about how we protect your personal information or to contact us, please refer to HUAWEI private policy, thanks

https://www.huawei.com/cn/privacy-policy

This statement is updated on: 2018-5-19 This statement is effective from: 2018-